
ZÁPISNICA 

napísaná zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Tisovci, 
 konaného dňa 13. mája 2020  

 
 

 

 

 

 
PRÍLOHY: 
č. 1  Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2020 
č. 2 Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2020 a výhľadovo 

na roky 2021-2022 
č. 3 Dôvodová správa k Návrhu rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022 
č. 4  Návrh rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022 
č. 5  Vyhodnotenie pripomienok k návrhu rozpočtu na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022 
č. 6 Kvantifikácia dopadu na rozpočet mesta, návrh opatrení, návrh na viazanie výdavkov 
č. 7 Návrh rozpočtu ZŠ Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022 
č. 8 Návrh rozpočtu ZUŠ Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022 
č. 9 Dôvodová sprava k Návrhu VZN č. 01/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o určení finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa materskej školy a dieťa školského 
zariadenia na území Mesta Tisovec 

č. 10 Návrh VZN č. 01/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o určení finančných prostriedkov určených                
na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na území Mesta 
Tisovec 

PRÍTOMNÍ: 
 

 

Primátorka mesta Mgr. Irena MILECOVÁ  
 
 

 

Poslanci  Mgr. Ľubomír BAGAČKA                       
mestského zastupiteľstva Róbert BOHÁČIK 
 Ing. Róbert BUCHTA 
 Ing. Jaroslav HECKO 
 Ing. Hana HOMOĽOVÁ 
 Karol HRUŠKA 
 JUDr. Mário KELETI                
 Dušan KOJNOK 
 Ing. Karol KUBÍNI 
 Mgr. Mara SVOBODOVÁ 
 Milan ŠLAJFER         (príchod 16,00h-odchod 17,31h) 
 

 

NEPRÍTOMNÍ: 
 

--- 

OSTATNÍ PRÍTOMNÍ: podľa priloženej prezenčnej listiny  
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č. 11 Vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN č. 01/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o určení 
finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia, na území Mesta Tisovec 

č. 12 Dôvodová sprava k návrhu Štatútu Tisovského mesačníka 
č. 13 Návrh Štatútu Tisovského mesačníka 
č. 14 Dôvodová sprava - Návrhu poplatkov za jednorazový prenájom priestorov, inzerciu, hlásenie 

v rozhlase a politickú reklamu 
č. 15 Návrh poplatkov za jednorazový prenájom priestorov, inzerciu, hlásenie v rozhlase a politickú 

reklamu 
č. 16 Dôvodová sprava - Návrh na vyhlásenie majetku mesta za prebytočný a zverejnenie zámeru zameniť 

majetok mesta + mapový podklad 
č. 17 Návrh Zmluvy o odvoze tuhého komunálneho odpadu  
č. 18 Návrh Zmluvy o dielo na poskytnutie stavebných prác „Zvýšenie bezpečnosti cestnej premávky 

v Meste Tisovec“, - CitySafety s. r. o. 
č. 19 Návrh Zmluvy o dielo na poskytnutie služby „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Meste 

Tisovec - projektová dokumentácia pre stavebné práce“ - Aproving s. r. o.  
č. 20 Návrh Zmluvy o dielo na zhotovenie diela - stavby „Garáž dobrovoľných hasičov Tisovec“ - Ivan 

Demian - TOVOZEK  
č. 21 Návrh Dodatku č. 2 k Zmluve o dielo na zhotovenie diela - stavby „Komunitné centrum Tisovec“ -                       

PUR-STAV KB s. r. o.  
č. 22 Návrh Zmluvy o postúpení pohľadávky - SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o. 
č. 23 Návrh Zmluvy o združení finančných prostriedkov a spolupráci - POLAČEK & PARTNERS s. r. o.  
č. 24 Návrh Zmeny č. 1 Harmonogramu zasadnutí MZ v Tisovci na rok 2020 

 
 

K bodu 1)   Otvorenie zasadnutia  

Začiatok rokovania MZ - 16:00 hod. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Mesto Tisovec, ako prevádzkovateľ podľa zákona č. 18/2018 
Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov Vás informujem, že 
rokovanie mestského zastupiteľstva je verejné. Z rokovania sa vyhotovuje písomná zápisnica, písomné 
uznesenia a videozáznam. Zápisnica z rokovania mestského zastupiteľstva je zverejňovaná                                   
na internetovej stránke mesta. Uznesenia mestského zastupiteľstva sú zverejňované na internetovej 
stránke mesta a v Tisovskom mesačníku. Videozáznam z rokovania mestského zastupiteľstva je 
zverejňovaný na internetovej stránke mesta, prostredníctvom internetovej databázy videí 
YOUTUBE.com. Podľa § 78 zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov Mesto Tisovec, ako 
prevádzkovateľ, spracováva osobné údaje bez súhlasu dotknutých osôb (účastníkov rokovania 
mestského zastupiteľstva). 

Na základe § 13 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v neskoršom znení, som zvolala 
na dnešný deň zasadnutie mestského zastupiteľstva. Poslanci a ostatní prizvaní boli na zasadnutie 
mestského zastupiteľstva riadne a včas pozvaní. Konštatujem, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 
11 poslancov mestského zastupiteľstva. Nakoľko je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov 
mestského zastupiteľstva, zasadnutie je uznášania schopné.  
 
 

K bodu 2) Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Pozvánku a materiály na zasadnutie mestského zastupiteľstva 
ste dostali poštou. Program rokovania sa bude dopĺňať o uznesenia v bode 17) Informácia o pridelení 
voľného bytu v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470, a tiež v bode 23) Návrh zmluvy o vývoze 
tuhého komunálneho odpadu, návrh zmlúv o dielo a návrh dodatku k zmluve o dielo, bude pozmenené 
uznesenie. Tieto zmeny ste dostali písomne pred rokovaním.  
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Program  
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu zasadnutia mestského zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 

7. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Mesta Tisovec na I. polrok 2020 
Predkladá: JUDr. I. Bariová, hlavná kontrolórka mesta 

8. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2020 a k návrhu 
viacročného rozpočtu na roky 2021 – 2022 
Predkladá: JUDr. I. Bariová, hlavná kontrolórka mesta 

9. Návrh rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021 a 2022 
Predkladá: JUDr. M. Keleti, predseda Ekonomickej komisie 

10. Kvantifikácia dopadu na rozpočet mesta, návrh opatrení vo finančnej oblasti v súvislosti  so šírením 
nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby a návrh na viazanie výdavkov mesta 
Predkladá: Mgr. I. Milecová, primátorka mesta 
 JUDr. M. Keleti, predseda Ekonomickej komisie 

11. Návrh rozpočtu Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021 
a 2022 
Predkladá: PaedDr. K. Dominiková, riaditeľka Základnej školy 

12. Návrh rozpočtu Základnej umeleckej školy Tisovec na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021 a 2022 
Predkladá: Mgr. M. Matucha, riaditeľ Základnej umeleckej školy  

13. Návrh VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie o určení finančných 
prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej 
školy a dieťa školského zariadenia, zriadených na území Mesta Tisovec 
Predkladá: Ing. K. Kubíni, predseda Komisie školstva, vzdelávania a mládeže 

14. Dodatok k zmluve o nájme nebytových priestorov 
Predkladá: Ing. R. Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a RR 

15. Informovanie o vydaní súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok 
Predkladá: Ing. R. Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a RR 

16. Dohoda o ukončení nájomnej zmluvy v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470 
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie sociálnych služieb a zdravotníctva 

17. Informácia o pridelení voľného bytu v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470 
Predkladá: R. Boháčik, predseda Komisie sociálnych služieb a zdravotníctva 

18. Návrh Štatútu Tisovského mesačníka 
Predkladá: Ing. H. Homoľová, predsedníčka Komisie kultúry a športu 

19. Návrh poplatkov za jednorazový prenájom priestorov, inzerciu, hlásenie v rozhlase a politickú 
reklamu 
Predkladá: Ing. H. Homoľová, predsedníčka Komisie kultúry a športu 

20. Dodatky k nájomným zmluvám na prenájom pozemkov 
Predkladá: Ing. J. Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta  
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21. Dohoda o ukončení nájomnej zmluvy na prenájom pozemku 
Predkladá: Ing. J. Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta  

22. Návrh na vyhlásenie majetku mesta za prebytočný a zverejnenie zámeru zameniť majetok mesta 
Predkladá: Ing. J. Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta  

23. Návrh zmluvy o vývoze tuhého komunálneho odpadu, návrh zmlúv o dielo a návrh dodatku 
k zmluve o dielo 
Predkladá: Ing. T. Tokár, prednosta MsÚ 

24. Návrh Zmluvy o postúpení pohľadávky 
Predkladá: Ing. T. Tokár, prednosta MsÚ 

25. Návrh zmluvy o združení finančných prostriedkov a spolupráci  
Predkladá: Ing. T. Tokár, prednosta MsÚ 

26. Návrh zmeny harmonogramu rokovaní MsZ na rok 2020 
Predkladá: Ing. T. Tokár, prednosta MsÚ 

27. Záver 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa dnešné 
rokovanie mestského zastupiteľstvo viedlo v zmysle predloženého a doplneného programu? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Týmto je program dnešného zasadnutia mestského 
zastupiteľstva schválený. 
 
 

K bodu 3)  Voľba návrhovej komisie 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta – Do návrhovej komisie navrhujem: p. Dušana Kojnoka, za 
predsedu návrhovej a volebnej komisie, Ing. Jaroslava Hecka a p. Karola Hrušku, za členov návrhovej 
a volebnej komisie. Dávam návrh na hlasovanie: kto je za, aby návrhová komisia pracovala v tomto 
zložení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 7 prítomných poslancov MZ   
PROTI: --- 
ZDRŽALI SA:  p. Dušan Kojnok, Ing. Jaroslav Hecko, p. Karol Hruška 
 
 

K bodu 4)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta – Za zapisovateľku zápisnice menujem p. Denisu Mániovú,                         
za overovateľov zápisnice menujem Ing. Hanu Homoľovú a Ing. Karola Kubíniho. 
 
 

K bodu 5)  Kontrola plnenia uznesení  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Prehľad o stave plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 
z 26. 02. 2020 ste dostali v písomnej podobe. Na poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva sme 
mali 1 poverovacie uznesenie a to uznesenie č. 213/2020, ktorým ste ma poverili k uzatvoreniu Zmluvy 
o zriadení odplatného vecného bremena, po odstránení nedostatkov zistených v kolaudačnom konaní 
s obchodnou spoločnosťou LUMAVE, s. r. o. so sídlom Veľké Teriakovce, ako investorom. 
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K bodu 6)  Interpelácie poslancov, podnety a návrhy občanov mesta 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Vyhodnotenie interpelácií poslancov, podnety a návrhy 
občanov mesta za mesiac február ste dostali mailom.  Občanov sme vyzývali, aby svoje podnety 
a návrhy dávali písomne, no usmernenie je už iné, preto otváram diskusiu.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Ja by som chcela ohľadne výpadkov elektriky, bolo by nájsť 
nejaký spôsob ako to vyriešiť, nakoľko výpadky sú dosť často. Minulý mesiac boli výpadky 2x, niektoré 
sú dlhodobé, niektoré sú krátke. Viem, že bol písaný aj list na Stredoslovenskú energetiku, aj aká 
odpoveď bola, taká všeobecná. Dochádza k kazeniu elektrospotrebičov. Neviem, či sú takéto výpadky 
aj v iných mestách, bolo by zavolať na rokovanie s predstaviteľmi Stredoslovenskej energetiky, nech 
nám vysvetlia, čo s tým budú robiť.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Na najbližšie zasadnutie mestského zastupiteľstva v júni ich 
môžeme zavolať.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Nech oni povedia kde je chyba, neviem či robia nejakú 
modernizáciu vedenia, alebo čo. Niektoré domácnosti boli bez elektriky aj celý deň. Je to už neúnosné.  

Karol Hruška, poslanec MZ - Niektorí občania by uvítali, keby sa na mestskom úrade dalo platiť kartou.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Zvážime túto možnosť.  

Mgr. Ľubomír Bagačka, poslanec MZ - Na Rimavskej Píle máme ako vždy problém s rodinou Pehel 
Sendreiovovou, je tam u nich veľký pohyb áut a cudzích osôb. Na toto nás upozorňovali aj susedovci. 
Neviem, či je to dobré v tejto dobe koronavírusu. Bolo by ich viac kontrolovať. A taktiež v osade sa stále 
zdržuje neprispôsobivý občan zo Skálnika, ktorý žije s p. Radou Mušukovou. Aj keby prišla toto 
skontrolovať mestská polícia, tak ho tam cez deň nenájdu, nakoľko chodí robiť do hory a vracia sa len 
večer.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Mestská polícia by teda mala zvýšiť svoju kontrolnú činnosť, 
taktiež občianska hliadka.  

Milan Šlajfer, poslanec MZ - Nadviazal by som na rozhovor s jedným občanom, neviem či sa nejako 
zvýhodňovali seniori, čo sa týka rúšok v prvopočiatkoch koronavírusu. V iných mestách, obciach 
dostávali seniori rúška zdarma, že u nás v tomto smere nerobilo nič. neviem či aj u nás niekto dostal 
rúško zdarma. A k tým výpadkom elektriky zo 14. 03. 2020 bola porucha za našim bytovým domom, 
opravovali to od rána 7:00 hod. do nedele rána.  Patrí im za to poďakovanie, nakoľko v tom čase bolo 
dosť zima. Potom medzi garážami ako má p. Tomlák je kanál, ktorý by bolo prekryť hrubším 
materiálom.  K materiálom na rokovanie, prečo sa dávajú v zmenšenej forme, nedá sa to čítať, predtým 
to nebol problém. A nakoniec sa chcem opýtať p. Karola Hrušku, predsedu Komisie ochrany verejného 
poriadku a životného prostredia, či vie ako parkujú cudzí vodiči autá na verejnej zeleni. Ja keď som bol 
predsedom komisie, tak som si prechádzal Tisovec 3 až 4 krát do mesiaca.   

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Vľavo ponad železničným mostom na Muránskej ulici, kde sa napája 
kanalizácia je jama, ktorú je potrebné zasypať.  

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Tiež by som chcel upozorniť na neporiadok pod mostom pri našej 
budove, bolo by to tam potrebné vyčistiť.  

Dušan Kojnok, poslanec MZ - Ten neporiadok je tam už dlhšiu dobu.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Je to v toku Rimavy? 

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Nie je to v toku Rimavy.  

Ing. Miriam Janotíková, zamestnankyňa Odd. výstavby, ŽP a RM - Už je to odpratané.  

Karol Hruška, poslanec MZ - Čo sa týka tých cudzích vodičov, nie raz som na upozorňoval mestskú 
políciu, že cudzie značky najmä z Revúcej behajú aj po námestí po pešej zóne. Na kamere by sa to dalo 
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zistiť. Neviem či je problém ich pokutovať. A stojace autá na verejnom priestranstve, treba povedať 
presne kde. Mestská polícia o tomto nevie, ani sa nikto zatiaľ nesťažoval.   

Ján Martiniak, náčelník mestskej polície - Vlani sme jazdenie po verejnej priestranstve sme riešili 
pokutou. V tomto roku sme zatiaľ takýto prípad nemali. A čo sa týka parkovania na verejnej zeleni to 
riešime, ale neviem kde to je, potom mi poviete p. Šlajfer.  

Milan Šlajfer, poslanec MZ - Neviem, či by si to dovolili postaviť sa na zeleň aj v Bratislave. Je to na 
Daxnerovej ulici. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Upresnite si to. Návrhy a pripomienky občania mali posielať 
mailom, nakoľko zasadnutie malo byť neverejné, po uvoľnení podmienok sa zasadnutie koná za 
prítomnosti verejnosti. Na mail zamestnankyne a do schránok nebola zaslaná ani jedna pripomienka.  

Vladimír Pašiak, občan - Ja som pripomienky poslal prednostovi mestského úradu.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak chcete môžete ich prezentovať tu na zasadnutí.  

Vladimír Pašiak, občan - Rybník a Obadovo očko v tomto čase koronavírusu sa stali takým pútnickým 
miestom. Bolo by to využiť. Vybudovať na Obadovom očku malú výhľadňu a hlavne čo sa týka prechodu 
k rybníku popod Zlámance, je cesta vysoko frekventovaná občanmi aj mládežou a je v zlom stave, bolo 
by s ňou niečo robiť, aby to bolo také kultúrnejšie. A druhá vec je rozpočet, ktorý som si pozrel a je tam 
10 reštriktívnych bodov, tak som to doporučil zrušiť. Treba podporiť iniciatívu občanov, a to z toho 
dôvodu, že situácia je aká je, a nie robiť opatrenia čo sa týka športu, kultúrneho vyžitia a hlavne 
športových rekreačných aktivít. A vo východiskových bodoch rozpočtu na budúci rok a ďalšie roky je 
tam deficit. Je potrebné nájsť zdroje na toto vykrytie tohto deficitu, aby mesto aspoň trochu prekvitalo.   

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Aké zdroje, máte nejaké typy? 

Vladimír Pašiak, občan - Na to by sa mali pozrieť členovia Ekonomickej komisie a Komisie 
podnikateľskej, CR a RR. 
 
 

K bodu 7)  Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky MESTA TISOVEC  
                   na I. polrok 2020 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta -  Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2020 ste dostali 
mailom. Plán kontrolnej činnosti má tri body: 1. Odborné stanovisko k návrhu rozpočtu Mesta Tisovec 
na rok 2020 a k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2021-2022. Toto stanovisko som vypracovala 
ešte v mesiaci marec. Aj keď to už nie je momentálne aktuálne. 2. Kontrola uzatvárania zmluvných 
vzťahov, ktorá začala v mesiaci apríl a dokončiť by som ju mala v mesiaci jún. Správa bude vyhotovená 
po ukončení kontroly. 3. Odborné stanovisko k záverečnému účtu Mesta Tisovec za rok 2019. 
Momentálne prebieha na diaľku audit, následne bude vypracované stanovisko. V rámci stálej 
kontrolnej činnosti sa zameriavam na kontrolu plnenia uznesení mestského zastupiteľstva, robím dozor 
nad úrovňou vybavovania sťažností občanov. Momentálne boli 2 žiadosti, resp. podnety, ku ktorým 
som vypracovala stanovisko; náhodná kontrola čerpania rozpočtu mesta zatiaľ ešte nemôže 
prebehnúť, nakoľko ešte nemáme schválený rozpočet.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta -  Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia. 

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Mesta Tisovec na I. polrok 2020 
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA:   

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 218/2020 
 
 

K bodu 8)  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu MESTA  
                   TISOVEC na rok 2020 a k návrhu viacročného rozpočtu na roky  
                   2021 - 2022 

JUDr. Ivana Bariová, hlavná kontrolórka mesta - Odborné stanovisko k návrhu rozpočtu MESTA 
TISOVEC na rok 2020 a k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2021 - 2022 ste dostali mailom. 
Vypracovala som ho ešte pred koronakrízou 18. 03. 2020. Dňa 09. 03. 2020  bol návrh rozpočtu 
zverejnený. Keďže po zverejnení nebolo možné aktualizovať a ani meniť rozpočet. Návrh rozpočtu na 
rok 2020 a rozpočtové roky 2021 a 2022 je spracovaný v súlade s príslušnými všeobecne záväznými 
právnymi predpismi a doporučujem ho schváliť ako prebytkový. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu Mesta Tisovec na rok 2020 a k návrhu 
viacročného rozpočtu na roky 2021 – 2022 
 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA:  --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 219/2020 
 
 

K bodu 9) Návrh rozpočtu MESTA TISOVEC na rok 2020 a výhľadovo na roky  
                  2021 - 2022 
 

JUDr. Mário Keleti, predseda Ekonomickej komisie - Návrh rozpočtu na rok 2020 a výhľadovo na roky 
2021-2022 ste dostali mailom. Návrh rozpočtu je predkladaný v podobe ako bol prerokovaný na 
poslednom zasadnutí Ekonomickej komisii. Nebudem ho komentovať podrobne, keďže ste všetci boli 
v podstate súčasťou prípravy, hlavne čo sa týka plánovaných investičných akcií v čase pred krízou. 
Koncom apríla sme intenzívne komunikovali s Ing. Tokárom, prednostom mestského úradu, či rozpočet 
na dnešné rokovanie predložíme v pozmenenom znení, vzhľadom ako sa situácii vyvíja. Keďže ten 
hlavný zdroj príjmov nášho rozpočtu signalizoval, že ten výpadok financií bude. Nakoniec sme dohodli, 
že by to nebolo vhodné, aby ho prerábal na máj lebo ministerstvo financií zverejnilo, že prvé prognózy 
budú možno v júni. Potom by ho musel prepracovávať v júni a ja som konštatoval, že by to bolo 
zbytočné mrhanie časom. Písomne som komunikoval aj s členmi ekonomickej komisie, pani 
primátorkou a viceprimátorom a neboli k tomu pripomienky, že sa schváli pôvodná verzia rozpočtu 
a potom sa pristúpi k úprave rozpočtu, keď budeme poznať situáciu a odhady. Približné odhady ste 
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mali aj v materiáloch, aké by boli prognózy z hľadiska toho ako sa podarí ekonomiku naštartovať.  
Všetci členovia Ekonomickej komisie súhlasili s týmto postupom, že rozpočet sa predloží 
v predloženom znení a ako prebytkový. Neviem odkiaľ p. Pašiak zistil, že rozpočet je schodkový, keďže 
rozpočet nemôže byť zo zákona.  Ja odporúčam schváliť predložený rozpočet s tým, že v auguste na 
rokovaní mestského zastupiteľstva sa k nemu vrátime s hlbšou obmenou, keď už budeme schopní 
nejako analyzovať aké budú reálne dopady na rozpočet. Čo sa týka investičných akcií, viete aké boli 
navrhované a plánované. Mimo tých, čo sú navrhované v opatreniach, o ktorých budeme neskôr 
hovoriť, by sa mali pripravovať aj ostatné akcie. Keďže v súčasnej dobe sme v neistote, vláda SR síce 
sľúbi miliardu eur a za marec vyplatí  20 mil. eur. Možno sa situácia zlepší a dopady na rozpočet nebudú 
a teoreticky sa tie akcie budú môcť realizovať ešte v tomto roku. Musíme byť na ne pripravení. Závisí 
to od Komisie výstavby a rozvoja mesta ako sa k tomu postavia. Odporúčam schváliť rozpočet tak ako 
bol navrhnutý v marci, ako ste boli o ňom informovaní predtým. A k tej zmene by sa pristúpilo 
v auguste, kedy budeme disponovať väčším objemom informácií.  Až si dobre pamätám, ten posledný 
výpadok bol 16 000 Eur oproti tomu, čo sme plánovali z toho hlavného zdroja.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Ja to doplním, je to časť informácie k ďalšiemu bodu. 
Od začiatku roka sa podielové dane vyvíjali oproti porovnateľnému predchádzajúcemu roku sa  plus      
6-7%. V apríli sme dostali 120 000 Eur, minulý rok v tomto čase sme dostali 131 000 Eur, tu sa jedná 
o 9% výpadok. Kebyže je to vývoj, že od začiatku roka by sme dostávali viac, tých percent, tak by nám 
zhruba vypadlo 15%. V mesiaci máj je tam prognozovaný výpadok na 10%, kde minulý rok sme dostali 
87 000 Eur. Tu treba brať do úvahy zmenu v štruktúre v počte obyvateľstva, počte osôb nad 62 rokov, 
ako aj prepočítaný počet žiakov. Teda stratíme 11 000 Eur, čiže očakávame, že v máji dostaneme len 
76 064 Eur, ten výpadok bude. Bavili sme sa o tom, že nevieme kvantifikovať, resp. Rada pre rozpočtovú 
zodpovednosť upravila svoje výhľadové scenáre, kde po zasadnutí výboru pre daňové prognózy 
očakávajú výpadok podielových daní zatiaľ na úrovni 1. scenára, čo by bolo pre nás najoptimálnejšie 
riešenie. Uvidíme. Sú avizované príspevky na materské školy. Zatiaľ nemáme ďalšiu informáciu, 
v televízii bola povedaná informácia, že to bude poskytovať Ministerstvo práce, sociálnych vecí 
a rodiny SR, pôjde to ako národný projekt. Zatiaľ nevieme, či dostaneme nejaký príspevok. Takisto mám 
informáciu, kontaktovali ma zo VÚB a. s., ponúkajú nám nejaké produkty, ak by sme mali problémy 
s vykrytím bežných výdavkov. Čakajú ešte na júnovú prognózu a podľa toho sa rozhodnú, aký veľký 
príspevok pôjde, až pôjde, zo strany Ministerstva financií SR pre obce a mestá, ale ten príspevok 
môžeme očakávať len na konci roka, nejakú tú dorovnávku. Zatiaľ sme v štádiu zisťovania. Takisto sa 
snažíme reagovať na opatrenia, do ktorých sa môžeme zapojiť, ako je odpustenie platenia sociálneho 
poistenia v mesiaci apríl. Uvidíme ako to dopadne, lebo sú rôzne informácie, usmernenia. Usmernenia 
priamo od Sociálnej poisťovne, druhé posiela upresnenia ZMOS-u, že miest a obcí sa to týkať nebude, 
len rozpočtových a príspevkových organizácií. Čakáme ako sa so zákonom vysporiadajú. Aj keď v novele 
zákona je uvedené všeobecne - zamestnávateľ, ktorým sme aj my. Informácie sú chabé,  aby sme mohli 
zostaviť rozpočet, že na konci roka dosiahneme nejaký podiel podielových daní. A preto je potrebné 
prijať niektoré opatrenia, aby sme boli pripravení, ak reálnemu výpadku dôjde. Vzhľadom na to, že 
potrebujeme realizovať niektoré projekty, rozpočet musíme mať schválený.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Doplním len toľko, z médií sa dozviete, že na materské školy je 
vyčlenených 90 mil. Eur, ale nevieme či budú prerozdelené pre všetky materské školy, či len na štátne 
alebo aj súkromné, aký bude prepočítací kľúč. Nič z toho neviete reálne zobraziť. Preto sa sme sa 
dohodli, aj Ekonomická komisia to odsúhlasila, že pôjde pôvodný rozpočet, aj keď sme s tým pôvodne 
nesúhlasili a povedali sme si, že počkáme na nejaké reálne čísla. Žiaľ tie reálne čísla sa teraz nedajú, 
preto navrhujem takýto postup. Čo sa týka investičných akcií, aj keď sa to týka ďalšieho bodu, hľadať 
zdroje je nereálne, lebo ich budú hľadať všetci. Môžeme zabudnúť, že budeme dostávať sponzorské na 
aktivity, na čo sme boli v minulosti zvyknutí, teraz to nepôjde. Každý ekonomický subjekt vrátane mesta 
sa bude musieť správať ako lekár, jednoducho bude zachraňovať základné životné funkcie a potom 
ostatné. V rámci toho čo tu odznelo, snažíme sa robiť čo sa dá. Ja musím pochváliť mestský úrad, keď 
som povedal do obedu, že je potrebné športoviská na víkend otvoriť, tak napriek nejakým problémom 
boli otvorené už v piatok. Čomu sa dá vyhovieť, mesto sa snaží vyhovieť a ostatné veci chcú čas.  
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ja by som len doplnila, aj výdavky máme vyššie, v tomto roku 
sa zvyšovali mzdy a objem financií prichádza taký, aký ste počuli.   

Vladimír Pašiak, občan - Asi došlo k dezinformácii, ja som hovoril, že rozpočet na tento rok je 
prebytkový, ale výhľadovo na roky 2021-2022 je tam schodok (zverejnené na stránke mesta), o to tu 
šlo.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Tu sa počíta s rôznymi scenármi vývoja, bol zverejnený 
rozpočet na rok 2020 so scenármi 1., 2., 3. a potom tam bol zverejnený výhľadovo na roky 2021-2022. 
Keby sa naplnil 3. scenár, prídeme do stavu, že naakumulované zdroje investícií, a ak by sme nechceli 
ísť do úverových zdrojov, by sme museli použiť tieto na vykrytie tohto schodku. A na roky 2021-2022 
sú to len nezáväzné ukazovatele. Na rok 2021 budeme mať lepšie informácie a to len v poslednom 
štvrťroku. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Možný vývoj v rámci tých scenárov.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Kríza určite nepominie tohto roku. A poslanci a ani vedenie 
mesta nechce obmedzovať občanov v športových a kultúrnych aktivitách. Ak na to bude dostatok 
finančných prostriedkov určite sa v ďalších rozpočtoch s tým budeme zaoberať.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Aj príjmy rozpočtu mesta sú limitované, je to jasne definované z čoho 
príjmy rozpočtu mesta sú zostavené v zákone. Nemôžeme prísť  na ulicu a robiť verejnú zbierku. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ešte sa vrátim k tej ceste popod Zlámance, táto cesta nepatrí 
mestu. Určite sa bude dať niečo robiť aj na Obadovom očku, ale toto nie je témou tohto zasadnutia. 
Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal 
návrh uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia  

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) s c h v a ľ u j e 

rozpočet MESTA TISOVEC na rozpočtový rok 2020 v členení:  
- BEŽNÝ ROZPOČET: 72 324,48 Eur 
- bežné príjmy: 3 127 247,00 Eur 
- bežné výdavky: 3 054 922,52 Eur 
- KAPITÁLOVÝ ROZPOČET: - 385 673,53 Eur 
- Kapitálové príjmy: 51 529,00 Eur 
- Kapitálové výdavky: 437 202,53 Eur 
- FINANČNÉ OPETRÁCIE 317 784,47 Eur 
- Príjmové finančné operácie: 371 959,00 Eur 
- Výdavkové finančné operácie: 54 174,53 Eur 
a ďalej v členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie v znení prílohy č. 4 
k uzneseniu mestského zastupiteľstva 

B) b e r i e   n a   v e d o m i e  
výhľadový rozpočet Mesta Tisovec na rozpočtové roky 2021 a 2022 

C) s c h v a ľ u j e 
rozpočtované príjmy a výdavky na rozpočtový rok 2020, ako záväzné ukazovatele 

D) s c h v a ľ u j e 
rozpočtované príjmy a výdavky na rozpočtové roky 2021 a 2022, ako nezáväzné ukazovatele 

E) u k l a d á 
vedúcej Oddelenia finančného a majetkového zabezpečiť vypracovanie a predloženie podrobného 
rozpisu jednotlivých položiek schváleného programového rozpočtu na rok 2020, pre predsedov 
komisií pri mestskom zastupiteľstve a vedúcich oddelení mestského úradu 
Z: Ing. L. Petroková    T: 31. 05. 2020 
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI: --- 
ZDRŽAL SA:  --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 220/2020 
 
 

K bodu 10)  Kvantifikácia dopadu na rozpočet mesta, návrh opatrení vo finančnej oblasti  
                        v súvislosti  so šírením nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby a návrh  
                        na viazanie výdavkov mesta 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Zatiaľ nevieme predpokladať do kedy, ako budú samosprávy 
postihnuté, prognózy sú rôzne. Budúci rok uvidíme ako sa s týmto vysporiadame. Robíme všetko 
v prospech občanov. Občania si budú musieť zvyknúť, že nebudeme môcť zabezpečiť služby a komfort, 
na čo boli zvyknutí. Tak ako je to aj v tomto mesiaci, že nemáme aktivačných pracovníkov. Všetky služby 
ako je kosenie zabezpečujeme vlastnými silami (našimi zamestnancami a zamestnancami, ktorí sú 
zobratí na projekt). Poprosila by som občanov o súčinnosť, treba aj trochu pomôcť a priložiť ruku 
k dielu. A týmto chcem poďakovať našim hasičom, ktorí pomáhali 08. 05. 2020 pri hrabaní pokosenej 
trávy okolo bytoviek v meste.  

JUDr. Mário Keleti, predseda Ekonomickej komisie - Ako som už povedal, že by sme mali správať ako 
lekári a momentálne riešiť len základné životné funkcie  mesta, tak sme sa v rámci Ekonomickej komisie 
a vedenia mesta dohodli, že by sme mali pokračovať s tými akciami, ktoré sú vypísané v materiály, 
pretože sú zazmluvnené, buď sú z projektov alebo ide o dokončenie projektov. Tie by mali prebehnúť, 
nemôžeme zastať a platí to, čo som povedal, že mali by sme pracovať na projektovej príprave 
ostatných.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Na Komisii výstavby a rozvoja mesta sa budú musieť 
určiť priority, čo sa týka ostatných investičných akcií.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Potom to treba posunúť na Ekonomickú komisiu.  

Dušan Kojnok, poslanec MZ - Chcem sa opýtať ku knižnici, či by si nemohli za vybraté príspevky nakúpiť 
knihy? Či by to mohlo byť? 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Na nákup kníh sa robili projekty.  

Michal Stejskal, vedúci Odd. kultúry a športu - Projekt FPU prešiel.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia   

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

návrh opatrení vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej ľudskej choroby 
a návrh na viazanie výdavkov mesta  

B) s c h v a ľ u j e 
prijatie a vykonanie opatrení vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej 
ľudskej choroby v znení prílohy č. 4 k uzneseniu mestského zastupiteľstva 

C) s c h v a ľ u j e 
v zmysle s ustanovením § 14 ods. 2 písm. c) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy v znení neskorších právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých 
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zákonov, viazanie rozpočtových výdavkov z dôvodu očakávaného nenaplnenia rozpočtových 
príjmov v nasledovnom členení: 
- v Programe č. 1 16 100,00 Eur 
- v Programe č. 2 31 110,00 Eur 
- v Programe č. 3 59 975,00 Eur 
- v Programe č. 4 20 780,00 Eur 
- v Programe č. 5 3 415,00 Eur 
- v Programe č. 6 12 770,00 Eur 
- v Programe č. 7 139 150,00 Eur 
- v Programe č. 8 39 015,00 Eur 
- v Programe č. 9 22 790,00 Eur 
- v Programe č. 10 57 900,00 Eur 
- v Programe č. 11 13 400,00 Eur 
- v Programe č. 13 6 000,00 Eur 
- v Programe č. 14 39 759,95 Eur 

D) s c h v a ľ u j e 
pozastavenie realizácie investičných akcií, ktoré boli rozpočtované v rozpočte na rok 2020 
s výnimkou nasledovných investičných akcií: 
- zakúpenie výpočtovej techniky k projektu „Komunitné centrum Tisovec“ (Rimavská Píla) 

vo výške 1 057,00 Eur 
- zakúpenie mostovej váhy Rudov dvor vo výške 17 500,00 Eur 
- zakúpenie novej vianočnej výzdoby vo výške 3 000,00 Eur 
- rekonštrukcia objektu na požiarnu zbrojnicu vo výške 35 410,00 Eur 
- rekonštrukcia „Komunitné centrum Tisovec“ (Rimavská Píla) vo výške 53 848,00 Eur 
- odstavná plocha ul. Daxnerova (investícia začatá v roku 2019) vo výške 8 643,00 Eur 
- zvýšenie bezpečnosti priechodov pre chodcov v Meste Tisovec vo výške 19 000,00 Eur 
- PD k projektu Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti vo výške 12 000,00 Eur 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA:  11 prítomných poslancov MZ  
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA: --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 221/2020 
 

 

K bodu 11) Návrh rozpočtu Základnej školy Dr. V. Clementisa Tisovec na rok 2020  
                     a výhľadovo na roky 2021-2022 

PaedDr. Katarína Dominiková, riaditeľka ZŠ Dr. V. Clementisa - Návrh rozpočtu ZŠ na rok 2020 
a výhľadovo na roky 2021-2022 ste dostali mailom v tabuľkovej forme. Už teraz vieme, že je nereálny  
a financie budú krátené. Zatiaľ máme informáciu, že normatívy nám nebudú skracované. A čo sa týka 
mesta, tam komunikujeme, čo sa týka jedálne pri ZŠ a školského klubu. Uvidíme ako sa situácia vyvinie 
a úprava rozpočtu sa určite bude robiť. Ak máte nejaké otázky rada zodpoviem.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
člena návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) s c h v a ľ u j e  

rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa v Tisovci na rozpočtový rok 2020 v členení: 
- príjmy celkom: 67 834,00 Eur 
- výdavky celkom: 1 038 223,00 Eur 
a ďalej v členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie v znení prílohy č. 7 
k uzneseniu mestského zastupiteľstva 

B) b e r i e   n a   v e d o m i e 
výhľadový rozpočet Základnej školy Dr. V. Clementisa v Tisovci na rozpočtové roky 2021 a 2022 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 222/2020 
 
 

K bodu 12) Návrh rozpočtu Základnej umeleckej školy Tisovec na rok 2020  
                     a výhľadovo na roky 2021-2022 
 

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ ZUŠ - Návrh rozpočtu ZUŠ na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022 
ste dostal mailom v tabuľkovej forme. U nás s rozpočtom je podobný problém ako sa už hovorilo. 
Predkladáme pôvodný, brali sme do úvahy kvalifikáciu pedagógov, robili sa najnutnejšie veci. Tiež sme 
brali do úvahy, že mesto nám už vyšlo v ústrety a ukončili sme etapu materiálno-technického 
zabezpečovania. To znamená, že bol rozpočet bol postavený nižší ako po iné roky, do toho nám prišla 
koronakríza, bohužiaľ, čo nevieme naplniť, to je spolufinancovanie zo školného.  Od polovice apríla už  
tento príjem nevieme započítať do celkového rozpočtu. Čo sa týka aktuálnej situácie, sme to 
prerokovali s prednostom mestského úradu, ktorý dal návrh na rôzne úpravy rozpočtu, počíta sa tam 
so znížením 5-10%. Objektívne po prepočítaní s účtovníčkou, vyšlo by možno max. 5%, keby sa to dalo. 
Ak máte nejaké otázky rád zodpoviem.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Toto bude otázka ďalšieho rokovania Ekonomickej 
komisie, podľa situácie ako sa bude vyvíjať koronakríza, podľa toho budeme reagovať. Tie príspevky 
sme sa rozhodli, že ich nebudeme prijímať. Výučba sa realizuje na diaľku, neprebieha to na takej báze, 
že deti navštevujú školu v bežnom režime. V nariadení je, že v takomto prípade sa nemôžu vyberať ani 
polovičné poplatky. Keďže nie je prevádzka, tak sa vyberať nebudú a záleží to dobrovoľnosti rodičov či 
chcú podporiť nejakým príspevkom rodičovský fond.  

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ ZUŠ - Ochota rodičov je, možno to budeme riešiť týmto spôsobom - 
dobrovoľným príspevkom alebo pomocou.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Musíme riadiť usmerneniami, ktoré prichádzajú, takže preto 
sa tento poplatok nemôže vyberať.  

Mgr. Milan Matucha, riaditeľ ZUŠ - Všetci čakáme čo sa bude diať. Informácií je strašne veľa, ale 
konkrétne, nič nie je. Väčšinou sa to týka materských škôl a základných škôl.  Stredné školy a vysoké 
školy idú na online vzdelávaní, tie sú za vodou. A školské zariadenia sú spomínané len okrajovo. 
Budeme musieť počkať na ďalšie usmernenia.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) s c h v a ľ u j e  

rozpočet Základnej umeleckej školy v Tisovci na rozpočtový rok 2020 v členení: 
- príjmy celkom: 13 030,90 Eur 
- výdavky celkom: 178 980,00 Eur 
a ďalej v členení podľa funkčnej a ekonomickej rozpočtovej klasifikácie v znení prílohy č. 8 
k uzneseniu mestského zastupiteľstva 

B) b e r i e   n a   v e d o m i e 
výhľadový rozpočet Základnej umeleckej školy v Tisovci v Tisovci na rozpočtové roky 2021 a 2022 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  --- 

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 223/2020 
 
 

K bodu 13)  Návrh VZN č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa VZN o určení finančných  
                      prostriedkov urečených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej  
                      umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia,  
                      zriadených na území MESTA TISOVEC 

Ing. Karol Kubíni, predseda Komisie školstva, vzdelávania mládeže - Podrobnosti financovania základnej 
umeleckej školy, materských škôl a školských zariadení upravuje VZN, ktoré bolo schválené v roku 
2012. Podľa tohto nariadenia mesto určuje ročnú výšku dotácie mzdy a prevádzku na jeden výkonový 
ukazovateľ. Ročná výška dotácie pre školu alebo školské zariadenia sa určí ako súčin počtu výkonových 
ukazovateľov vykázaných podľa § 2 tohto nariadenia a ročnej výšky dotácie na mzdy a prevádzku                               
na jeden výkonový ukazovateľ, určenej podľa jednotlivých kategórií škôl a školských zariadení. 
Východiskom pre určenie stanovenej výšky dotácie na žiaka a dieťa na rok 2020 bol v návrhu rozpočtu 
na rok 2020 a výhľadovo na roky 2021-2022. Pri materských školách a školskom stravovaní pri ZŠ boli 
z celkových výdavkov vylúčené účelovo určené kapitálové výdavky, ktoré sú vypísané v dôvodovej 
správe. Kapitálové výdavky budú zariadeniam poukázané jednorazovo na financovanie investičných 
akcií vo forme účelovej dotácie.   

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Pri výpočte dotácie sme vychádzali z pôvodného 
rozpočtu. Tu sme povedali, že sa budú sa viazať výdavky a keď ich nevyčerpajú budú ich musieť vrátiť 
naspäť.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

vyhodnotenie pripomienok k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2020 
B) s c h v a ľ u j e 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie 
o určení finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 
školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia, zriadených na území MESTA TISOVEC 
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 224/2020 
 
Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných 11 
poslancov, z toho za schválenie nariadenia hlasovalo 11 poslancov. Návrh bol prijatý trojpätinovou 
väčšinou všetkých poslancov. 
 
 

K bodu 14) Dodatok k zmluve o nájme nebytových priestorov  

Ing. Róbert Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a RR - Na poslednom 
zasadnutí komisie sme zaoberali žiadosťou spoločnosťou Kvety - Tulipán o predĺženie doby prenájmu. 
Jedná sa o prenájom priestorov v budove mestského úradu. Komisia doporučuje schváliť dodatok č. 1 
k zmluve o nájme nebytových priestorov, na dobu do 30. 04. 2022. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov uzatvorenej dňa 01. 05. 2018 medzi Mestom 
Tisovec ako prenajímateľom a spoločnosťou Kvety – Tulipán, s. r. o., so sídlom Vansovej č. 698/23,                 
981 01 Hnúšťa, IČO: 47 120 207 ako nájomcom. Predmetom Dodatku č. 1 je zmena Čl. IV „Doba 
prenájmu“, ktorým sa mení ods. 1 vetou nasledovného znenia: „Doba prenájmu sa predlžuje                           
do 30. 04. 2022“. Ostatné články ostávajú v pôvodnom znení. 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 225/2020 
 
 

K bodu 15)  Informovanie o vydaní súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok 

Ing. Róbert Buchta, predseda Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a RR - Ďalej sme sa na 
zasadnutí komisie zaoberali žiadosťou spoločnosti NIKÉ spol. s r. o. o vydanie súhlasu s prevádzkovaním 
kurzových stávok v prevádzke Pizzéria Meredith a žiadosťou spol. TIPSPORT SK a. s. o vydanie súhlasu 
s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke Reštaurácia Hradová. Komisia doporučuje odsúhlasiť 
vydanie súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok pre účely podania žiadosti o udelenie 
individuálnej licencie pre obe spoločnosti.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
na základe stanoviska Komisie podnikateľskej, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja, rozhodnutie 
primátorky mesta o vydaní súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok pre účely podania žiadosti 
o udelenie individuálnej licencie: 
- v prevádzke Pizzeria Meredith, so sídlom prevádzky Daxnerova 661/51, 980 61 Tisovec, 

pre spoločnosť NIKÉ, spol. s r. o., so sídlom Ilkovičova 34, 812 30 Bratislava 
- v prevádzke Reštaurácia Hradová, so sídlom prevádzky Štefánikova 626/10, 980 61 Tisovec,                   

pre spoločnosť TIPSPORT SK, a. s., so sídlom J. Kalinčiaka 14, 010 01 Žilina 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 226/2020 
 
 

K bodu 16) Dohoda o ukončení nájomnej zmluvy v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470 

Róbert Boháčik, predseda Komisie sociálnych služieb a zdravotníctva - Na poslednom zasadnutí 
komisie sme zaoberali žiadosťou p. Zuzany Křížkovej o ukončení nájomnej zmluvy na prenájom bytov 
v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470. V prenájme mala garsónku ZŤP č. 13. Komisia doporučuje ukončiť 
nájomnú zmluvu dohodou k 30. 04. 2020.   

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
ukončenie nájomnej zmluvy na prenájom bytov v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470 
v Tisovci, dohodou k 30. 04. 2020, v zmysle ods. 1 písm. a) Čl. IV. „Zánik nájmu“ nájomnej zmluvy zo 
dňa 01. 01. 2020, s nasledovným nájomníkom: 
- Zuzana KŘÍŽKOVÁ – garsónka ZŤP č. 13 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 227/2020 
 
 

K bodu 17) Informácia o pridelení voľného bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470 

Róbert Boháčik, predseda Komisie sociálnych služieb a zdravotníctva - Ďalej sme sa na komisii zaoberali 
žiadosťou p. Evy Králikovej o pridelení voľného bytu. Na základe rozhodnutia primátorky mesta 
a v spojení s návrhom poradovníka doporučujeme prideliť uvoľnenú garsónku ZŤP č. 13 pre 
uchádzačku.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 



 

 

16 

predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
rozhodnutie primátorky mesta o pridelení voľného bytu v zmysle čl. 4 ods. 6) VZN č. 5/2014 
o podmienkach prideľovania a užívania mestských nájomných bytov v 30 b. j. na ul. Jesenského č. 1470 
v Tisovci v spojení s návrhom LXVI. poradovníka pre: 
- Evu KRÁLIKOVÚ – garsónka ZŤP č. 13, s dobou prenájmu od 01. 05. 2020 – 31. 12. 2020 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 228/2020 

*** 

Róbert Boháčik, predseda Komisie sociálnych služieb a zdravotníctva - Po doplnení tohto bodu, je 
potrebné poriešiť žiadosť p. Scarlett Brndiarovej o pridelenie bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470. 
Má záujem o trojizbový byt. Komisia doporučuje zaradiť nasledovnú uchádzačku do návrhu 
poradovníka na pridelenie bytov.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
zaradenie do návrhu LXXII. PORADOVNÍKA na pridelenie voľných bytov v 30 bytovej jednotke na ulici 
Jesenského 1470 v Tisovci, pre nasledovnú uchádzačku: 
- Scarlett BRNDIAROVÚ – trojizbový byt č. 30 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 229/2020 

*** 

Róbert Boháčik, predseda Komisie sociálnych služieb a zdravotníctva - Zároveň komisia doporučuje 
schváliť pridelenie 3 izbového bytu v 30 b. j. na ulici Jesenského 1470 pre p. Scarlett Brndiarovú, 
nakoľko tento byt je voľný.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Som rada, že aspoň jeden z týchto väčších bytov bude 
obsadený.  

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Vybrala si, ktorý byt, ten kde sú popraskané tie obkladačky? 

Róbert Boháčik, poslanec MZ - Nie vybrala si byt po p. Baštákovi, ktorý je v lepšom stave. Ten druhý 
bude potrebné v budúcnosti opraviť.  
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
pridelenie voľného bytu v 30 bytovej jednotke na ulici Jesenského 1470 v Tisovci,                                           
na obdobie od 01. 06. 2020 do 31. 12. 2020, v súlade s VZN č. 5/2014 o podmienkach prideľovania 
a užívania mestských nájomných bytov, podľa návrhu LXXII. PORADOVNÍKA  
-   pre Scarlett BRNDIAROVÚ – trojizbový byt č. 30 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 230/2020 
 
 

K bodu 18) Návrh Štatútu Tisovského mesačníka  

Ing. Hana Homoľová, predsedníčka Komisie kultúry a športu - Komisia na svojom zasadnutí pripravila 
návrh Štatútu Tisovského mesačníka a dohodli sme sa, že oddelí Štatút Tisovského mesačníka od 
pravidiel prispievania na webovú stránku mesta a prispievania na prípadnom facebookovom profile 
mesta. Štatút bolo potrebné prepracovať z dôvodu jeho neaktuálnosti (zákon o GDPR, cenník za 
reklamu) a prepracovanie niektorých článkov štatútu (povinnosti redakčnej rady, redakcie, 
šéfredaktora, prispievateľov). Návrh štatútu vznikol na základe kombinácie doteraz existujúceho stále 
platného a nového návrhu, ktorý vypracoval p. M. Stejskal, vedúci Odd. kultúry a športu. Komisia 
doporučuje schváliť Štatút Tisovského mesačníka v predloženom znení.   

Michal Stejskal, vedúci Odd. kultúry a športu - V článku 6  ods. 13 sa píše, že na zasadnutie redakčnej 
rady môže prizvať poslancov mestského zastupiteľstva, prednostu mestského úradu a podľa potreby 
odborných pracovníkov oddelení mestského úradu a organizácií zriadených mestom, zástupcov 
verejnosti bez práva hlasovať. Zabudli sme tam doplniť primátorku mesta.   

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - V článku 4 ods. 5 je napísané, že rozsah bežného čísla určí redakčná 
rada (štandard je 8 strán). Myslím, že to bude úlohou redakčnej rady, nie je to našou úlohou, aby sa 
mesačník začal uberať iným smerom. Možno by mohol byť takým príkladom Hnúšťanský hlas, kde 
zverejňujú aj o realizovaných projektoch mesta, prečo sa to robí a ako sa to financuje. Možno by sme 
sa mohli trochu inšpirovať vedľajším mestom, nie v takom rozsahu ako je to tam robené len, aby bol 
objem informácií zväčšiť, čo sa týka života v meste.  

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - Tých 8 strán je štandard, ale môže byť aj viac stranový.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - Mnohokrát sa ľudia pýtajú, čo je to za projekt, aj pozerajú záznamy 
zo zastupiteľstva, tu to ide v zrýchlenej forme, my tomu rozumieme o čom sa tu prejednáva, možno by 
bolo potrebné v mesačníku viac vysvetliť.   

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Minulý mesiac bol tiež vydaný mesačník neštandardne, tlačila 
sa A3, ktorá sa preložila. Robila sa osveta ku koronavírusu COVID-19, telefónne čísla a iné informácie. 
Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal 
návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) s c h v a ľ u j e 

Štatút Tisovského mesačníka 
B) r u š í 

časť uznesenia Mestského zastupiteľstva v Tisovci č. 99/2007 zo dňa 26. apríla 2007 
pod písmenom B) 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 231/2020 
 
 

K bodu 19)  Návrh poplatkov za jednorazový prenájom priestorov, inzerciu, hlásenie  
                      v rozhlase a politickú reklamu 

Ing. Hana Homoľová, predsedníčka Komisie kultúry a športu - Po negatívnych reakciách verejnosti                     
na cenník poplatkov platný od decembra 2019 sa komisia venovala pripomienkam k cenníku. Dôvodom 
úpravy je aktualizácia niektorých položiek s ohľadom na aktívnu činnosť občanov, akými je klubová 
činnosť, či iná činnosť súvisiaca so zviditeľňovaním mesta. Komisia navrhuje viaceré úpravy týkajúce sa 
výročných schôdzí 1x do roka poskytnúť zdarma, doplnenie prenájmu hudobného salónika, zrušenie 
druhého hlásenia v rozhlase smútočných oznámení, definovanie klubovej činnosti, poskytnutie 50% 
zľavy poslancom MZ, členom komisií a občanom činným vo zviditeľňovaní a pomoci v meste, 
poskytnutie 50% zľavy bývalým zamestnancom mesta v dôchodkovom veku, vylúčenie prenájmu 
tržnice (nepatrí pod MsKS), zrušenie poplatku za občiansku inzerciu v Tisovskom mesačníku. Komisia 
doporučuje schváliť poplatky v predloženom znení.    

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
poplatky za jednorazový prenájom priestorov, inzerciu, hlásenie v rozhlase a politickú reklamu 
s účinnosťou od 1. júna 2020, ktorých účinnosťou strácajú platnosť poplatky za jednorazový prenájom 
priestorov, inzerciu, hlásenie v rozhlase a politickú reklamu schválené uznesením Mestského 
zastupiteľstva v Tisovci č. 169/2019 zo dňa 27. 11. 2019 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 11 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 232/2020 

 

p. Milan Šlajfer, poslanec MZ odišiel z rokovania mestského zastupiteľstva – 17:31 hod. 
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K bodu 20)  Dodatky k nájomným zmluvám na prenájom pozemkov  

Ing. Jaroslav Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta - Na zasadnutí komisie sme sa 
zaoberali žiadosťami Ing. Kataríny Cabanovej, p. Jána Bancíka a Ing. Pavla Krišku o predĺženie doby 
prenájmu na prenájom časti pozemku. Komisia doporučuje všetkým trom žiadateľom schváliť dodatky 
k nájomným zmluvám na dobu určitú do 31. 03. 2022. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) s c h v a ľ u j e 

Dodatok č. 5 k nájomnej zmluve uzatvorenej dňa 20. 02. 2011 o prenájme časti pozemku, a to 
parcely CKN č. 2338/1, evidovanú ako zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 30 m2, medzi 
Mestom Tisovec ako prenajímateľom a Ing. Katarínou CABANOVOU, bytom Jesenského 856,                  
980 61 Tisovec ako nájomcom, ktorým sa predlžuje doba nájmu na dobu určitú do 31. 03. 2022. 
Ostatné články nájomnej zmluvy ostávajú v pôvodnom znení. 

B) s c h v a ľ u j e 
Dodatok č. 2 k nájomnej zmluve uzatvorenej dňa 08. 03. 2016 o prenájme časti pozemku, a to 
parcely CKN č. 5080/2, evidovanú ako ostatná plocha o celkovej výmere 18 m2, medzi Mestom 
Tisovec ako prenajímateľom a Jánom BANCÍKOM, bytom Daxnerova 1120, 980 61 Tisovec ako 
nájomcom, ktorým sa predlžuje doba nájmu na dobu určitú do 31. 03. 2022. Ostatné články 
nájomnej zmluvy ostávajú v pôvodnom znení. 

C) s c h v a ľ u j e 
Dodatok č. 1 k nájomnej zmluve uzatvorenej dňa 17. 04. 2018 o prenájme časti pozemku, a to 
parcely CKN č. 3111, evidovanú ako zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 5 m2, medzi 
Mestom Tisovec ako prenajímateľom a Ing. Pavlom KRIŠKOM, bytom Tatranská 26, 974 01 Banská 
Bystrica ako nájomcom, ktorým sa predlžuje doba nájmu na dobu určitú do 31. 03. 2022. Ostatné 
články nájomnej zmluvy ostávajú v pôvodnom znení. 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa  uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 233/2020 
 
 

K bodu 21)  Dohoda o ukončení nájomnej zmluvy na prenájom pozemku  

Ing. Jaroslav Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta - Na zasadnutí komisie sme sa 
zaoberali žiadosťou p. Milana Liptáka o ukončení nájomnej zmluvy na prenájom časti pozemku. Už to 
nechce mať v prenájme, nakoľko mu tam neprispôsobiví občania stále hádžu smeti. Komisia 
doporučuje ukončiť nájom k 31. 03. 2020. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
ukončenie nájomnej zmluvy uzatvorenej dňa 11. 02. 2020 o prenájme časti pozemku, a to parcely EKN 
č. 8369/7, evidovanú ako zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 420 m2, medzi Mestom 
Tisovec ako prenajímateľom a Milanom LIPTÁKOM, bytom Hviezdoslavova 333/25, 980 61 Tisovec ako 
nájomcom, dohodou k 31. 05. 2020 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 234/2020 
 
 

K bodu 22) Návrh na vyhlásenie majetku mesta za prebytočný a zverejnenie zámeru  
                     zameniť majetok mesta  

Ing. Jaroslav Hecko, predseda Komisie výstavby a rozvoja mesta - Zámenu pozemkov iniciovalo mesto 
na   základe skutočnosti, že časť miestnej komunikácie na Francisciho ulici spolu s chodníkmi pre peších 
je situovaná na novovytvorených pozemkoch CKN č. 2363/22 a CKN č. 2363/23 a na novovytvorenom 
pozemku parcela č. CKN č. 5084/21 je situovaná aj časť parku pri budove, v ktorých sídli spol. SLUŽBY 
MESTA TISOVEC. Tieto pozemky sú vo vlastníctve p. Miroslava Dianišku. Účelom zámeny je 
vysporiadanie majetko-právnych vzťahov. Tieto pozemky zamieňame za záhradu, ktorá je pri jeho 
nehnuteľnosti, nachádza sa hore za býv. fabrikou CSM.  Komisia doporučuje tieto pozemky zameniť 
s tým, že sa tam musel urobiť geometrický plán.   

Dušan Kojnok, poslanec MZ - Jedná sa o celý park? 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ide o chodníky a časť parku. Zámena sa robí preto, aby sme 
mohli dať do poriadku chodníky a mohli do nich investovať. 

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - Zatiaľ vyhlasujeme tieto pozemky za prebytočný majetok. 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Časť parku, tu riešime s vodohospodárskym podnikom, 
poslali sme žiadosť, aby nám to oddelimitovali. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Potom sa staneme vlastníkmi celého pozemku pod budovou 
spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o. Ešte nám treba vyriešiť Slovenský pozemkový fond. Tam 
máme tiež žiadosť. Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím predsedu návrhovej 
komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

informácie k pripravovanej zámene pozemkov medzi Mestom Tisovec a Miroslavom DIANIŠKOM, 
bytom Daxnerova 772, 980 61 Tisovec 

B) s c h v a ľ u j e 
1. vyhlásenie majetku mesta, a to pozemku v intraviláne katastrálneho územia Tisovec, parcelu 

CKN č. 4806/2, evidovanú ako záhrada o celkovej výmere 1217 m2, vedenej na LV č. 1354, 
za prebytočný majetok mesta 

2. zverejnenie zámeru prevodu majetku mesta formou zámennej zmluvy na pozemok 
v extraviláne katastrálneho územia Tisovec, a to parcely CKN č. 4806/2, evidovanú ako 
záhrada o celkovej výmere 1217 m2, ktorá je vo vlastníctve Mesta Tisovec, vedenom na LV 
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1354, za novovytvorené pozemky v intraviláne katastrálneho územia Tisovec, a to parcelu 
CKN č. 2363/22, evidovanú ako zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 713 m2, 
parcelu CKN č. 2363/23, evidovanú ako ostatná plocha o celkovej výmere 233 m2 a parcelu 
CKN č. 5084/21, evidovanú ako zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 110 m2 
v zmysle geometrického plánu č. 48109622-30/2020, vyhotoveného geodetickou 
spoločnosťou V-GEO, s.r.o, so sídlom Pavlovova 2340/2, 058 01 Poprad, ktoré sú 
vo vlastníctve Miroslava DIANIŠKU, bytom Daxnerova 772, 980 61 Tisovec, vedenom na LV č. 
3043, z dôvodu hodného osobitného zreteľa (zámena nehnuteľností na verejnoprospešný 
účel, novovytvorené pozemky sa nachádzajú pod miestnou komunikáciou – ulica Francisciho), 
v zmysle § 7 ods. 5 písm. e) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta a majetkom 
štátu, ktorý mesto užíva a v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 235/2020 
 
Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných                         
10 poslancov, z toho za zverejnenie zámeru previesť majetok mesta formou zámennej zmluvy 
hlasovalo 10 poslancov. Návrh bol prijatý trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 
 
 

K bodu 23)  Návrh zmluvy o vývoze tuhého komunálneho odpadu, návrh zmlúv  
                      o dielo a návrh dodatku k zmluve o dielo 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Návrh zmluvy o vývoze komunálneho odpadu, 
predmetom, ktorej je poskytnutie komplexných služieb spojených so zberom, prepravou, komunálnych 
odpadov. Úspešným uchádzačom súťaže sa stala firma spol. SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o., kde bola 
vysúťažená suma 29304,79 eur s DPH. Zmluva je vysúťažená na obdobie od 01. 06. 2020                                           
do 31. 12. 2020 s tým, že uvidíme ako sa vyvinie situácia so skládkou v Hnúšti.   

Ing. Hana Homoľová, poslankyňa MZ - V návrhu sú uvedené frekvencie vývozu prvý týždeň v mesiaci, 
druhý týždeň v mesiaci. Keďže sa smeti vyvážajú 2x do mesiaca, tak potom kde je tretí a štvrtý týždeň? 
Treba to navrhnúť na párny a nepárny týždeň.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - vo VZN aj v harmonograme zberu, ktorý je zverejnený 
na webovej stránke mesta je to presne uvedené, že ktorý týždeň sa ktorá ulica vyváža. A snažíme 
informovať o tom aj prostredníctvom webovej stránky mesta aj hlásením v mestskom rozhlase. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o vývoze tuhého komunálneho odpadu medzi Mestom Tisovec ako objednávateľom 
a spoločnosťou SLUŽBY MESTA TISOVEC, s.r.o., so sídlom Francisciho 808, 980 61 Tisovec ako 
zhotoviteľom, ktorej predmetom je ,,Zber a odvoz komunálneho odpadu pre Mesto Tisovec a mestskú 
časť Rimavská Píla, vo výške 29 304,79 Eur s DPH, ako výsledok verejného obstarávania v zmysle 
zákona č. 343/2015 o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
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Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 236/2020 
 

*** 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Návrh zmluvy o dielo na poskytnutie stavebných prác 

„Zvýšenie bezpečnosti cestnej premávky v Meste Tisovec“, ste dostali mailom. Vo verejnom 

obstarávaní sa stala víťazom súťaže firma CitySafety s. r. o. Turová. Prechody by sa mali urobiť pri 

Materskej škole Tisovec, pri reštaurácii Centrál a pri zbernom dvore časť na Brezno.  

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - sú tu uvedené tri prechody, netreba zabudnúť aj na prechod                           

pre chodcov pri predajni COOP Jednota. Určite by som apeloval na to, nakoľko je to dosť frekventovaná 

ulica. Tiež to treba riešiť, pripomínam to, aby sa na toto nezabudlo a začalo sa riešiť.   

Ing. Jaroslav Hecko, poslanec MZ - keď mesto dodrží všetky podmienky, ktoré nám dali, tak ten prechod 

môže byť. Treba tam posúvať chodník, vykupovať pozemky a veľa vecí.    

Ing. Róbert Buchta, poslanec MZ - nehovorím, že to musí byť v tomto roku.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - keď som hovoril s dopravným inšpektorátom, oni nám 

to povolia, keď ho chceme, ale musíme osloviť projektanta s profesiami elektroinštalácie, dopravného 

značenia, stavbára (nadväznosť s chodníka na chodník).   

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - v tomto roku je to neaktuálne, budeme uvažovať o tom 
v budúcnosti. Máme podaný projekt, 2/3 finančných prostriedkov budú uhradené z projektu. 
Realizácia musí byť urobená do konca augusta tohto roku.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - môžeme ho realizovať pri novej výzve. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - chcem sa opýtať, či do návrhu zmlúv môžeme ešte vstupovať? 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - áno môžeme. Sú to zásadné zmeny? 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - sú tam také veci, v zmluve aj tej prvej týkajúcej sa vývozu TKO 
a v tejto zmluve za prechody pre chodcov sú tam chyby, ktoré je potrebné pre budúcnosť odstrániť. 
V zmluve o dielo „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti v Meste Tisovec - projektová 
dokumentácia pre stavebné povolenie“ je to už inak riešené, čo sa týka zmluvných zábezpek, pokút. 
Oveľa väčšia pravdepodobnosť je, že oni budú meškať so stavbou, ako  to, že my nezaplatíme. Napriek 
tomu sú tie sankcie v neprospech nás. Takýchto detailov je viac, pre budúcnosť bude na to treba dať 
pozor.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - v spolupráci s Vami budeme musieť urobiť vzor zmluvy, 
ktorú budeme používať do budúcna.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - pri prvej a druhej zmluve je to rovnaké, a pri tej tretej je to už 
vyváženejšie. Pre budúcnosť bude treba vstupovať predtým a odkomunikovať ju.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - som za.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o dielo medzi Mestom Tisovec ako objednávateľom a spoločnosťou CitySafety, s. r. o., 
so sídlom Turová 247, 962 34 Turová,  ktorej predmetom je zhotovenie diela – „Zvýšenie bezpečnosti 
cestnej premávky v Meste Tisovec“, vo výške 18 720,96 Eur s DPH, ako výsledok verejného 
obstarávania v zmysle zákona č. 343/2015 o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 237/2020 
 

*** 
 
Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Návrh zmluvy o dielo na poskytnutie služby „Centrum 
integrovanej zdravotnej starostlivosti v Meste Tisovec - projektová dokumentácia pre stavebné 
povolenie“ ste dostali mailom. Víťazom súťaže sa stala spoločnosť Aproving s. r. o. Rimavská Sobota. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o dielo medzi Mestom Tisovec ako objednávateľom a spoločnosťou Aproving, s.r.o., so sídlom 
Svätoplukova 434/13, 979 01 Rimavská Sobota, ktorej predmetom je poskytnutie služby „Centrum 
integrovanej zdravotnej starostlivosti v Meste Tisovec – projektová dokumentácia pre stavebné 
povolenie“, vo výške 8 058,00 Eur s DPH, ako výsledok verejného obstarávania v zmysle zákona                              
č. 343/2015 o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 238/2020 

*** 
 
Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - Návrh zmluvy o dielo na zhotovenie diela - stavby „garáž 
dobrovoľných hasičov Tisovec“. Navrhujeme uzavretie zmluvy s firmou Ivan Demian - Tovozek Tisovec-
Rimavská Píla. Tu sme ešte podali žiadosť, či by sa nemohla zameniť plechovú za rolovanú bránu. Čo sa 
týka vykurovania tam budú tiež zmeny, budem o tom komunikovať s Ministerstvom vnútra SR. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 
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Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o dielo medzi Mestom Tisovec, ako objednávateľom a Ivan Demian - TOVOZEK, so sídlom 
Hlavná 88, 980 61 Tisovec – Rimavská Píla, ako zhotoviteľom, ktorej predmetom je zhotovenie diela – 
stavby „Garáž dobrovoľných hasičov Tisovec“, za celkovú cenu predmetu zmluvy 35 400,00 Eur, ako 
výsledok verejného obstarávania v zmysle zákona č. 343/2015 o verejnom obstarávaní a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov. 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 239/2020 

*** 
 
Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - návrh dodatku č. 2 k zmluve o dielo ste dostali mailom. 
Predmetom zmluvy bola rekonštrukcia Komunitného centra na Rimavskej Píle a bola uzatvorená 
s firmou PUR-STAV KB s. r. o..  Pri realizácii komunitného centra sa urobili práce naviac. Je potrebné 
schváliť financovanie týchto prác naviac vo výške 20 944,61 Eur s DPH pre firmu PUR-STAV KB s .r. o. 
a to z dôvodu nedostatočnej projektovej dokumentácie, ktoré bolo nevyhnutné vykonať na úspešné 
dokončenie diela a ktoré nie sú zahrnuté v zmluve o dielo a mesto ich nemohlo pri vynaložení 
predvídať. Upravilo sa to dodatkom č. 2 k zmluve o dielo, ktorá bola uzatvorená 23. 04. 2019. Cirkevný 
zbor Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku Rimavská Píla je ochotný poskytnúť 
financie na naviac práce na úrovni 3 000 až 4 000 Eur. Financovanie z ECAV Rim. Píla musí schváliť 
konvent. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
A) b e r i e   n a   v e d o m i e 

1. informácie k naviac-prácam vzniknutých pri realizácii diela „KOMUNITNÉ CENTRUM 
TISOVEC“, ktoré bude prevádzkované v mestskej časti Rimavská Píla 

2. informácie k poskytnutiu príspevku na čiastočné financovanie naviac-prác od Cirkevného 
zboru Evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na Slovensku Rimavská Píla 

B) s c h v a ľ u j e 
financovanie naviac-prác vzniknutých pri realizácii diela „KOMUNITNÉ CENTRUM TISOVEC“                      
vo výške 20 944,61 Eur s DPH 

C) b e r i e   n a   v e d o m i e 
uzatvorenie Dodatku č. 2 k Zmluve o dielo č. 41/2019 medzi Mestom Tisovec ako objednávateľom 
a spoločnosťou PUR – STAV KB, s. r.  o., so sídlom 962 21  Lieskovec 616 ako zhotoviteľom, ktorej 
predmetom je financovanie naviac-prác, ktoré vznikli pri realizácii diela, vo výške 20 944,61 Eur 
s DPH 

 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: ... prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  
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UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 240/2020 
 
 

K bodu 24)  Návrh Zmluvy o postúpení pohľadávky 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - návrh zmluvy o postúpení pohľadávky ste dostali 
mailom. Zmluva bude uzatvorená medzi mestom a spoločnosťou SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o.. 
Zmluva navrhuje, aby pohľadávka mesta bola postúpená spoločnosti SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o., 
ktorú evidujeme voči dlžníkovi CSM  Tisovec a. s. v konkurze a vznikla dlžníkovi neuhradením dane 
z nehnuteľností za rok 2018.  Takýmto spôsobom môže spoločnosť SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o. 
započítať svoj záväzok s touto pohľadávkou a finančné prostriedky, ktoré by mala uhradiť spoločnosti 
SLUŽBY MESTA TISOVEC s. r. o. za výber nájomného v bytovke býv. CSM hotela a budú postúpené 
mestu k úhrade. Čiastočne sa zachránia financie. Tak ako to bolo povedané v apríli alebo máji minulého 
roka, ako navrhovala Ekonomická komisia, aby bola riešená pohľadávka z dane z nehnuteľností za rok 
2018 takýmto spôsobom a bola zachránená časť financií.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o postúpení pohľadávky medzi Mestom Tisovec, so sídlom Nám. Dr. V. Clementisa 1,                      
980 61 Tisovec, ako postupcom a obchodnou spoločnosťou Služby Mesta Tisovec, s. r. o., so sídlom 
Francisciho 818, 980 61 Tisovec, ako postupníkom, ktorej predmetom je odplatný prevod časti 
pohľadávky postupcu voči dlžníkovi Cestné a stavebné mechanizmy Tisovec a. s., so sídlom Kragujevská 
12, 010 01 Žilina, IČO: 31 561 888, vo výške 3 040,75 Eur 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 241/2020 
 
 

K bodu 25) Návrh zmluvy o združení finančných prostriedkov a spolupráci 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - návrh zmluvy ste dostali mailom. Cieľom tejto zmluvy 
je získať financie na financovanie právneho zastúpenia a vypracovania stanoviska k spornej zonácii, 
ktorú sme riešili na februárovom zasadnutí mestského zastupiteľstva. Sú tam zapojené tri subjekty: 
samospráva,  obhospodarovatelia lesov a samostatne hospodáriaci roľníci, resp. farmári. Samosprávy 
budú zodpovedné v rámci svojho územia a možností, uzatvárať tieto zmluvy s dotknutými subjektmi 
a aby boli poukázané financie za vykonané právne služby.    

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - tú hodinovú sadzbu treba zverejniť, aby si ľudia vážili robotu druhých. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - súhlasím. Tieto veci sú predjednané so všetkými dotknutými 
subjektmi. 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu – príloha k bodu rokovania je zverejnená na stránke 
mesta.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte žiadne pripomienky a návrhy k tomuto bodu, 
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prosím predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmluvu o združení finančných prostriedkov a spolupráci medzi Mestom Tisovec, so sídlom                     
Nám. Dr. V. Clementisa 1, 980 61 Tisovec, ako účastníkom zmluvy č. 1 a subjektami uvedenými 
v prílohe č. 1 zmluvy o združení finančných prostriedkov, ako účastníkmi zmluvy č. 2, ktorých 
predmetom je prerozdelenie celkovej výšky výdavku za vypracovanie všeobecných pripomienok 
v konaní vyhlásenia ochrany osobitne chránenej časti prírody a krajiny, vedenom na Okresnom úrade 
v Banskej Bystrici, odbor starostlivosti o životné prostredie, č. j. OU-BB-OSZP1-2020/007031-2-Ku ako 
aj č. j. OU-BB-OSZP1-2020/007031-3-Ku 
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby sa uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 242/2020 
 
 

K bodu 26)  Návrh zmeny harmonogramu rokovaní mestského zastupiteľstva  
                      na rok 2020 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - z dôvodu vyhlásenia mimoriadnej situácie na území SR 
a pandémie ochorenia COVID-19, ktorá bude mať dopad na finančné hospodárenia mesta a v súlade 
s opatreniami mesta za účelom zmiernenia dopadov, navrhujeme zmenu harmonogramu zasadnutí 
mestského zastupiteľstva. Týmto harmonogramom sa navrhuje úspora v časti odmien poslancov 
a členov Komisií mestského zastupiteľstva. Na základe pripomienok poslankyne Ing. Hany Homoľovej 
a poslanca p. Dušana Kojnoka, sa zasadnutie bude konať 1x za 2 mesiace a nie 2x za mesiac, tiež, že 
zasadnutia sa konajú spravidla v zasadačke mestského úradu, bude tam doplnené v prípade tejto 
epidemiologickej situácie, pokiaľ bude stále nepriaznivá, sa zasadnutia uskutočnia v spoločenskej sále 
MsKS.  S tým, že májové zasadnutie malo byť na Rimavskej Píle, tak sa presunulo na október.    

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - budeme sa prispôsobovať situácii. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - zásadne nesúhlasím, aby zasadnutia konali každé 2 mesiace, keďže 
sa situácia uvoľňuje, bude treba rýchlo a promptne reagovať na veci, ktoré sa budú diať. Nie je to 
vhodné 2 mesačné omeškanie ako vhodný nápad, podľa mňa sa môže vypustiť zasadnutie 27. mája, čo 
sa aj musí, keďže zasadnutie je dnes a to slávnostné zasadnutie. Podľa mňa mali by sme stretávať každý 
mesiac, tak ako bolo plánované.  Čo sa týka zasadnutia na Rimavskej Píle, bolo by vhodné keby sa 
uskutočnilo v júni alebo v auguste, aby sa znížili náklady na kúrenie a tiež treba reagovať na to, že 
občania boli zvyknutí mať zasadnutie v máji, a neprekladať to až na október.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - uvidíme ako sa situácia vyvinie. Najbližšie plánované klasické 
zasadnutie v júni. Je na Vás či to júnové zasadnutie bude na Rimavskej Píle. 

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - nevravím, že musí byť v júni.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - možno by to mohlo byť v auguste na Rimavskej Píle, aby ste 
videli ako je zrekonštruované komunitné centrum, a ako bude sprevádzkovaný športový klub pre 
dôchodcov a iných užívateľov. Aj keď v tomto čase tieto priestory nemôžu ešte užívať.   
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Denisa Mániová, zapisovateľka - tiež by som bola keby sa zasadnutie na Rimavskej Píle uskutočnilo 
v auguste, nakoľko bude potrebné vyriadiť kultúrny dom. A aktivační pracovníci začínajú pracovať až 
v júni, takže by som ho dala poriadiť.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - slávnostné zasadnutie sa vypustí a v júni a v auguste, ak by bolo 
potrebné tak sa zvolá. 

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - pôjdeme v režime ako bol navrhnutý? 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - ostatní poslanci, vyjadrite sa. 

Mgr. Marta Svobodová, poslankyňa MZ - tiež som za, aby boli zasadnutia každý mesiac, predsa sa 
nazháňa veľa materiálu za 2 mesiace.  

JUDr. Mário Keleti, poslanec MZ - nebol som nadšený, keď som videl prílohu 200 strán k tomuto 
zasadnutiu.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - takže uznesenie bude s pripomienkami. 

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - tie dátumy zasadnutí budú ako boli, posledná streda 
v mesiaci.  

Ing. Tibor Tokár, prednosta mestského úradu - s tým, že sa vypustí májové a slávnostné zasadnutie. 
A v auguste na Rimavskej Píle.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - v pozvánke sa upresní kde sa bude zasadnutie konať, aj pre 
občanov sa to zverejní v rozhlase.  

Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - Ak už nemáte pripomienky a návrhy k tomuto bodu, prosím 
predsedu návrhovej komisie, aby prečítal návrh upraveného uznesenia.  

Dušan Kojnok, predseda návrhovej komisie - Prečítal návrh uznesenia 

Mestské zastupiteľstvo v Tisovci 
s c h v a ľ u j e 
Zmenu č. 1 Harmonogramu rokovaní Mestského zastupiteľstva v Tisovci na rok 2020 s pripomienkami  
 
Mgr. Irena Milecová, primátorka mesta - dávam návrh na hlasovanie, kto je za, aby uznesenie prijalo 
v tomto znení, kto je proti, zdržal sa niekto hlasovania? 

ZA: 10 prítomných poslancov MZ 
PROTI:  --- 
ZDRŽAL SA:  ---  

UZNESENIE MZ V TISOVCI č. 243/2020 
 
 

ZÁVER ROKOVANIA  

Program zasadnutia mestského zastupiteľstva bol vyčerpaný. Primátorka mesta poďakovala 
prítomným za účasť. Zasadnutie mestského zastupiteľstva ukončila o 18:11 hod.. 

 
           ..............................................                                                              .......................................... 
                      Ing. Tibor Tokár                                                                           Mgr. Irena Milecová 

prednosta mestského úradu                                                               primátorka MESTA TISOVEC 
 
Overovatelia                                                                                 Zapisovateľka  

Ing. Hana Homoľová   .....................................                        Denisa Mániová   ................................... 

Ing. Karol Kubíni          ..................................... 


